
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 12. maj 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål L
Finder ministeren, at lejerne i den almene sektor er tilstrækkelig beskyttet mod unød-
vendige og uforholdsmæssige høje huslejer i de offentligt støttede almene boliger som
følge af bestyrelsernes og/eller direktionernes dispositioner? Og agter ministeren at tage
initiativ til at sikre lejerne i den almene sektor en bedre beskyttelse mod unødvendige
og uforholdsmæssige høje huslejer i de offentligt støttede almene boliger som følge af
bestyrelsernes og/eller direktionernes dispositioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V) og Karsten Lauritzen (V).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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